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ΠΑΙΔΩΝ  ΠΕΝΤΕΛΗΣ

Γεννήθηκα στην Αθήνα και κατοικώ στο Ηράκλειο Αττικής από
την  ηλικία των δύο ετών.
Εργάσθηκα στον ιδιωτικό τομέα σε μεγάλες πολυεθνικές
εταιρείες (3Ε και PEPSICO-IVI). Από το 2001 έως το 2021
εργάσθηκα στον οργανισμό προσχολικής αγωγής και κοινωνικής
μέριμνας Δήμου  Ηρακλείου, στο διοικητικό οικονομικό τμήμα.
Από το 2021 έως σήμερα εργάζομαι στο Κοινοτικό Κέντρο 2ου
Τομέα του ψυχιατρικού τμήματος του νοσοκομείου Παίδων
Πεντέλης, ως διοικητική υπάλληλος.
Εδώ και πολλά χρόνια ασχολούμαι ως εθελόντρια με την
αστική πανίδα του Δήμου. Η συντονισμένη προσπάθεια
ευαισθητοποίησης
των πολιτών και κυρίως των παιδιών μέσα από ειδική
ενημέρωση, αλλά και μέσω διαφόρων δραστηριοτήτων με σκοπό
την εμφύσηση της αγάπης προς το περιβάλλον και την πανίδα
πρέπει να αποτελούν πρωταρχικούς στόχους της κάθε
οργανωμένης κοινωνίας. Η προστασία του περιβάλλοντος και η
αγάπη προς τα ζώα είναι επιτακτικές ανάγκες, οι οποίες
συντελούν στην βελτίωση της ποιότητας ζωής μας.
Για να πραγματοποιηθούν όμως τα παραπάνω, πρέπει όλοι εμείς
και κυρίως τα παιδιά να φροντίσουμε, ώστε οι μικροί μας
τετράποδοι σύντροφοι να διαβιούν σε σωστό περιβάλλον, όπου
θα τους παρέχονται εκτός από την τροφή και το νερό, αγάπη και
σωστοί κανόνες ευζωίας.
Γι’ αυτό τον λόγο πρέπει να είμαστε απόλυτα σίγουροι, όταν
αποφασίζουμε να υιοθετήσουμε ένα ζωάκι, διότι με αυτόν τον
τρόπο δεσμευόμαστε ηθικά τόσο απέναντί του, όσο και απέναντι
στην ίδια τη φύση.


